
Rušilec Gašpar gre nad Luko.
Mu gabo danes uspelo privezati?
Razdvojenost nadzornega sveta Luke Koper utegne zamajati koalicijo. Kako?

Q MATIC CVELBAR.NATAŠAKORAŽIJA
_nance@_nance.si

Nadzorniki Luke Koper so pred da-
našnjo sejo, na kateri naj bi odločali o
novem predsedniku uprave, razdvo-
jeni. Omenja se možnost izredne
skupščine, ki bi utegnila zamajati ce-
lo vlado Alenke Bratušek.

Če bo devetčlanski nadzorni svet (NS) Luke
Koper pod vodstvom Dina Klobasa potrdil
razrešenega državnega sekretarja Gašpar-
ja Gašparja Mišica za novega šefa, naj bi v
Slovenski odškodninski družbi (Sod) raz-
mišljali o predčasnem odpoklicu nadzor-
nikov, pravijo viri blizu odločevalcem.
Šef Soda Tomaž Kuntarič možnosti izredne
skupščine ne želi ne potrditi in ne zanikati.

»Od nadzornikov pričakujemo odgovor-
no in skrbno ravnanje,« pravi.

Q Komentar Financ: Sklic izredne skup-
ščine in zamenjava nadzornega sveta po-
menita za Luko Koper še večjo razdvoje-
nost, poslabšanje nadzora nadstroškipo-
slovanja in uvod v morebitno politično kri-
zo, ki bi pod vprašaj postavila vse nadalj-
nje ukrepe vlade.

Odločilna Klobas in Abrahamsberg
Po naših informacijah ima Gašpar Mišic, ki
od kandidature ne namerava odstopiti, za-
gotovljene vsaj štiri glasove. Zanj naj bi gla-
sovali nadzornica Sabina Mozetič, sodelav-
ka koprskega župana Borisa Popoviča, in
trije predstavniki delavcev vNS. »Smo do-
govorjeni. Podprli bomo tistega, kije imel
najboljšo predstavitev. Imamo pa tudi re-
zervni načrt,« pravi nadzornik Mladen Jo-
vičič, ki podpore Gašparju Mišiču ne že-
li komentirati. »Absurd je, da politika pre-
prečuje kadrovanje pod obtožbo, dagre za
politično kadrovanje,« dodaja.

Trije predstavniki kapitala, Andrej Go-
dec, Jordan Kocjančič in Vinko Može, pav
vsakem primeru Gašparja Mišica ne bodo

podprli, pravijo viri blizu odločevalcem.
Jeziček na tehtnici bosta tako šef nadzor-
nikov Dino Klobas in Nikolaj Abrahams-
berg iz stranke Desus. Njegov strankarski
šef Kari Erjavec je prejšnji teden že izrazil
pričakovanje, da Abrahamsberg Gašpar-
ja Mišica ne podpre. Njegovi kandidatu-
ri nasprotujejo tudi v SD Igorja Lukšiča in
DL Gregorja Viranta. Če bi Klobas ali Ab-

rahamsberg Gašparja Mišica kljub vsemu
podprla, bi član Pozitivne Slovenije imel za-
gotovljenih pet oziroma šest glasov. To pa
bi pomenilo, da bi novi predsednik uprave
Luke Koper postal podpornik Zorana Jan-
koviča. »O nadaljnjih korakih bom razmi-
šljal, če ne bom imenovan. Vidi se, da ima
nekdo v Luki zagotovljen pomemben de-
narni tok,« pravi Gašpar Mišic, ki nam je
poslal predstavitveni program, s katerim
je prejšnji teden želel prepričati nadzorni-
ke. Nekatera njegova glavna izhodišča so:

1. Izdelava ocene stanja upravnih dovoljenj
kot prvi pogoj za izvedbo investicij v infra-
strukturo. 2. Investiciji v kontejnerski ter-
minal in terminal vozil. 3.Proučiti realne
možnosti po partnerskem sovlaganju in
možnosti za izdajo novih emisij delnic. Ce-
loten program objavljamo na spletu.

Q Komentar Financ: Imenovanje Gašpar-
ja Gašparja Mišica pomeni za nadzorni-
ke precejšnje tveganje, saj bi zaradi javne-
ga nasprotovanja treh koalicijskih strank
- SD, Desusa, DL - to lahko še bolj skrhalo
odnose v vladi Alenke Bratušek. Poleg te-
ga Gašpar Gašpar Mišic nima nobenih iz-
kušenj v logistiki, niti pri vodenju velikih
podjetij. Res je, daje bil častnik na ladji, a
po tej logiki ima voznik tovornjaka izkušnje
za vodenje Volkswagna.

Na jutranji kavi tudi o Gortanu?
Pred jutrišnjo sejo naj bi se vseh pet držav-
nih nadzornikov udeležilo sestanka, na ka-
terem pa utegnejo govoriti tudi o vnovični
kandidaturi šefa Intereurope Ernesta Gor-
tana, smo izvedeli neuradno. Ta je prejšnji
teden povabilo na predstavitev že zavrnil.
Možnost, da bi Gortan postal najresnejši
kandidat za vodenje Luke Koper, bi se ne-
uradno povečala, če bi se državni nadzor-
niki o njegovi kandidaturi uskladili. A od-
ločanja o tem na jutrišnji seji uradno ne
bo, kar pomeni, da bi Gortanova morebi-
tna kandidatura zaživela le v primeru, da
Luka Koper jutri še ne bi dobila novega še-
fa. Gortan na vprašanje, ali bi morda ven-
darle sprejel povabilo nadzornikov, včeraj
ni želel odgovoriti. Mandat v Intereuropi
mu poteče junija prihodnje leto.

Q Komentar Financ: ImenovanjeErnesta
Gortana bi na začetku lahko povzročilo
dodatne zastoje pri nujnih naložbah Lu-
ke Koper, saj obstaja verjetnost, da bi župan Po-
povič poskušal postopke birokratsko ovirati. VN
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Luki morajo cim prej podaljšati pomole, urediti
zaledje in omogočiti uporabo vstopne ceste. Po-
membno je tekočeposlovanjeLukeKoper, Id mo-
ra biti dobro nadzorovano. Gortan bi se pri tem
utegnil izkazati.

Branka pestijo težave z zaposlenimi
Poleg Gašparja Gašparja Mišica sicer uradno kan-
didirata za šefa Luke še vodja terminalov avtomo-
bilov Gregor Belič in Bojan Brank, ki ga menda
podpirajo v SD. Branku mandat začasnega pred-
sednika uprave poteče 6. septembra, po naših in-
formacijah pa njegovi kandidaturi nasprotujejo
zlasti predstavniki delavcev, ker se z njimi ne želi
pogajati v zvezi z odškodninskimi tožbami. Luka

Koper je namreč leta 2009 vložila odškodninsko
tožbo zoper nekdanjo upravo Roberta Časarja in
člane nadzornega sveta, med katerimi je bil tudi
Nebojša Topič, zdajšnji član NS. Branku pa nov
začasni mandat preprečuje zakon o gospodar-
skih družbah.

G Komentar Financ: Za uspešnoposlovanje druž-
be jepomembno medsebojno zaupanje. Čezaposle-
nineverjamejovkompatibibiostnadrejenih, potem
tudi ne verjamejo v delo, ki ga opravljajo. Posledici
sta lahko upad motivacije in stagnacija podjetja.
Zadnja se Luki Koper dogaja že predolgo, za kar je
krivo politično kadrovanje - deljenje strankarskih
kvotvnadzornihsvetihinvplivneinteresneskupine.

Od nadzornikov
pričakujemo
odgovorno in
skrbno ravna-
nje.

■ Tako pred
današnjo sejo
nadzornega sveta
Luke Koper meni
predsednik uprave
Soda Tomaž
Kuntarič.
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